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仰世实业是一家扎根于上海，集纺织、化工、医药、机械设备为一体的综合型企业，投资工厂分布于浙江、江苏、
山东等地。企业有牢固 且全面的采购平台和广阔的国际销售渠道，同时也不断拓新相关联领域产品，引进先进
技术和人才。建立了现代化研发中心， 致力于纺织新型原料、化学新材料、医药中间体、智能生产线等研发。
企业布局清晰明朗，专注于基础的同时，努力多元化发展。

企业积极培育人才，拓展文化。持续为员工提供学习、发展机会，打造出一支精干高效、能打硬仗的精英团队。 
提高员工满意度，改善办公环境，组建文体团队 , 让员工健康生活，收获美丽心情。 

仰望星空 , 脚踏实地 ; 以梦为马 , 不负韶华。 站在“新起点”，仰世持续创新，接力奋斗，扬帆远航，追逐梦想。

JINDUN Industrial is a comprehensive enterprise rooted in Shanghai, integrating textile, chemical, 
pharmaceutical, machinery and equipment, with invested factories in Zhejiang, Jiangsu, Shandong and 
other places. The company has a solid and comprehensive purchasing platform and broad international 
sales channels, and at the same time, it is also constantly expanding related fields of products and 
introducing advanced technology and talents. The company has established a modern R&D centre, which 
is dedicated to the research and development of new textile raw materials, new chemical materials, 
pharmaceutical intermediates and intelligent production lines. The layout of the enterprise is clear, 
focusing on the basics while endeavouring to diversify.

The enterprise actively cultivates talents and expands its culture. Continuously provide employees with 
learning and development opportunities, to create a competent and efficient, able to fight the elite team. 
Improve employee satisfaction, improve the office environment, set up sports and cultural teams, so that 
employees live a healthy life, harvest beautiful mood.

Look up to the starry sky and keep our feet on the ground; dream as a horse and live up to our dreams. 
Standing at the ‘new starting point’, JINDUN will continue to innovate, continue to struggle, sail away and 
chase the dream.

COMPANY PROFILE
集团简介

OUR ACHIEVEMENTS 
荣誉墙



DEVELOPMENT HISTORY
发展历程

2006 2009

2012 2014

Establishment of the company Many office have been built

Technical dept. and shipping dept Invest in factories & workshops

上海仰世公司成立，全面推进全球化经营
Shanghai JINDUN was established and 
comprehensively promoting globalised 
management   

舟山、宁波、广州、南通、青岛办公室成
立
Zhoushan, Ningbo, Guangzhou, 
Nantong Qingdao office have been 
built.

各分公司、各部门形成了完善的体系
Branches and departments have formed a 
well-established system

拥有独立厂房和合作物流公司
Independent factory and co-operative 
logistics company

2006-2024
2021 2022

2024

Get honor Management system 

Exceed oneself

荣获“高新技术企业”荣誉
Get honor ”High-tech enterprise”

组织架构更新、并通过了中国船级社质量管理体系、
职业健康安全管理体系、环境管理体系三合一认证
The organisational structure was renewed and 
passed the three-in-one certification of Quality 
Management System, Occupational Health and 
Safety Management System and Environmental 
Management System of China Classification 
Society (CCS).

突破自我，创新永无止尽
Exceed oneself, innovation never ends



我们拥有专业的仓库和车间，包括 LR、NK、KR、BV、DNV、ABS、RINA 等分类 FFE/LSA
授权证书，并已获得 ISO9001、ISO14001、ISO45001 管理体系认证。本着“质量第一，客
户至上”的公司原则，我们始终为客户提供最好的服务。

6000m² 仓库   4000+ 配件 

We have professional warehouses and workshops, including LR, NK, KR, BV, DNV, ABS, 
RINA and other classified FFE/LSA authorisation certificates, and have been certified by 
ISO9001, ISO14001, ISO45001 management system. Based on the company principle of 
"quality first, customer first", we always provide the best service to our customers。

7 家分公司 400 安全服务



BRANCH OFFICE
分支机构

China

Singapore

Iran

Türkiye

Thailand

Indonesia

Shanghai
Ningbo
Hangzhou

Tehran

Ankara

Bangkok

Guangzhou
Nantong
Qingdao

经过二十余年的发展，JINDUN 的业务在不断扩大，为了增强产业链布局，集团各个分支机构陆续成立，为集
团提供了强有力的支撑。未来，JINDUN 将持续围绕行业“创新”和“绿色发展”目标，为行业节能低碳，提质增效，
为全球客户提供智能解决方案和全产业链一站式服务。

After more than twenty years of development, JINDUN's business is expanding. In order to enhance the 
layout of the industrial chain, various branches of the Group have been established in succession, which 
provide strong support for the Group. In the future, JINDUN will continue to focus on the industry's 
“innovation” and “green development” goals , for the industry's energy saving and low carbon, improve 
quality and efficiency, and provide intelligent solutions and one-stop services for the whole industry chain 
for global customers.

We have a global footprint
我们的足迹遍布全球



BUSINESS SCOPES
业务板块

Ship accessories
船舶配件

Wireless communication
无线电通讯 

Integrated Circuit
电子产品

Intelligent manufacturing 
智能制造

Automotive Accessories
汽车配件

Medical device
医疗器械

Heavy Machinery
重工机械

Maintenance
维护保养



Ship accessories
船舶配件

Deck Machiney 甲板机械、Diesel Generator 柴油发电机、Air Compressor 空气压缩机、Oil Purifier 机油净化
器、Marine Pumps 船用泵、Turbocharger 涡轮增压器、Speed governor 调速器、Heat exchanger 换热器、
Fresh Water generator 淡水发电机、Central air conditioning 中央空调、lcing machine 切割机、Hatch Cover
舱口盖 等 and so on

01 Automotive Accessories
汽车配件

Suspension arms and ball heads 悬架摆臂及球头、Stabiliser bar Connecting rod assembly 稳定杆连杆总
成、Wheel Side Clutch Assembly 轮边离合器总成、rubber bushing 橡胶衬套、rearview mirror 后视镜、Fuel 
Heater 燃油加热器、reduction gear 减速齿轮 等 and so on

02



Switch Disconnector 开关断电器、Switching cabinet 配电箱、Motor circuit breaker 电动机断路器、 
Connector 连接器、 Terminal 端子、 Comparators 比较器 等 and so on

Integrated Circuit
电子产品03

crane 起重机、road roller 压路机、tractor 拖拉机、Pure electric excavator 纯电动挖掘机、forklift truck 叉车、
front loader 铲车、crane 吊机

Heavy Machinery
重工机械04



radar 雷达、Finger Detector 通指检测仪、Aero-engine life management module 航空发动机寿命管理模块、
Portable dual-screen computer 便携式双屏计算机、laser printer 激光打印机、wireless charger 无线充电器、
intercom 对讲机、5G Router 路由器

麻醉机 Anaesthesia machine、呼吸机 ventilator、输液泵 infusion pump、CT 扫描仪 CT scanner、PH 电极 
PH electrode、搪玻璃反应釜 glass-lined reactors

Wireless communication
无线电通讯05 Medical device

医疗器械06



Intelligent manufacturing 
智能制造

Maintenance
维护保养 07 08

Intelligent production line 智能产线、collaborative robot 协作机器人、Intelligent handling trolley 智能搬运
小车、Coffee Robot 咖啡机器人、Delivery Robot 送餐机器人



Customised systematic solutions for various industries
为各行业定制系统化解决方案

PROJECT LIST
项目案例

Customisation of ‘large ship fittings’
“大型船舶配件”定制

根据客户要求定制螺旋桨等大型船舶配件，运输至这些全球各地的船厂（从工厂到船厂）全程监管协调——包
括货物出厂、海陆运输、货物进船厂、进出口报关等各个环节。

船舶配件运输时效性要求高，船舶配件运抵的时间要配合船舶入坞的时间，并能根据实际情况灵活调整。

Customised propellers and other large ship accessories according to customer requirements, ship to these 
shipyards around the globe (from the factory to the shipyard) with full supervision and co-ordination - 
including all aspects of the shipment from the factory, transport by sea and land, entry of the goods into 
the shipyard, and import and export customs declarations.

The timeliness of ship accessories transport is highly demanded, and the arrival time of ship accessories 
should match the docking time of the ship, and can be flexibly adjusted according to the actual situation.



CORE STRENGTHS
核心优势

我司跟各大造船厂有良好的合作关系，有稳定的供应链，
从源头提供优质产品，从而为优势的竞争价格做基础。

Our company has good cooperation relationship 
with shipyard, also have stable supply chain which 
provides high quality products from the source, 
thereby making the basis for competitive prices.

对于关键的运动部件，易损件，我们常备进口品牌库存，满
足船舶急需。

For key moving parts and wearing parts, we always keep 
imported brands in stock to meet the urgent needs of 
the ship.

GOLD SERVICES
JINDUN 的金牌服务

Shipyard Centre
造船厂中心

Stock Centre
库存中心

无论您从哪里采购货物，统一集中交给我们，为您提
供免费的仓储，一票式的发到目的地直到签收为止。

No matter where you purchase goods from, 
unified centralised to us, to provide you with free 
warehousing, one-ticket sent to the destination 
until the signing of the receipt.

24 小时，365 天恭候您的垂询，为您提供满意的服务

24 hours, 365 days waiting for your enquiry, to 
provide you with satisfactory service!

Three-Way Logistics
三方物流

Attentive Service
贴心服务



成为中国机电设备配件一站式集成方案领军企业
To be the leading one-stop integrated solution 
provider of mechanical and electrical  equipment 
in China.

诚信正直 用心服务
Honesty and Integrity Service with Heart

感恩 务实 求真 创新 
Gratitude Pragmatism Truthfulness Innovation

为客户创造价值 与员工一起成长 为社会奉献力量
To create value for customers To grow with 
employees To contribute to society

Vision
愿景

Management Philosophy
经营理念

Management Philosophy
核心价值

Mission
使命

COMPANY CULTURE
企业文化

Gratitude
感恩 

Seeking Truth
求真 

Innovation
创新 

Pragmatism
务实  

感恩是我们的初心，感恩相遇，感恩客户，深知道
不忘初心方得始终
Gratitude is our first heart, thankful to meet, 
thankful to customers, know that not forgetting 
the beginning is always the same!

求真是我们的个性，锐意进取，攻坚克难，将不断
的奋斗镌刻在心中
Seeking truth is our personality, enterprising, 
overcoming difficulties, and engraving constant 
struggle in our hearts!

务实是我们的风格，心存高远，脚踏实地，凭惜实
力光明正大的双胜
Pragmatism is our style, the heart is far-
reaching, down-to-earth, by virtue of the 
strength of a fair and square double victory!

创断是我们的活力，持续学习，敢为人先，让新思
维保企业生命长青
We are dynamic, continuous learning, dare to be 
the first, let the new thinking to ensure the life 
of the enterprise evergreen!



OUR TEAM
公司团队

高效运作 默契配合
Efficient operation and tacit co-operation

万夫一力，天下无敌
一个人没有团队精神难成大事 ; 一个企业没有团队精神将成为一盘散沙 ;
一个民主如果没有团队精神将难以强大。

团队风采 Team Style

核心服务部门 Core services

专注于机械领域的智能装备制造与科技服务公司
Intelligent equipment manufacturing and technology service company specialising in machinery field

开发优质客户，实现双赢
Developing quality customers and achieving a win-win situation

销售部 Sales Department 

服务比产品更加重要，有效的服务可以减少产品上线周期，咨询和实施服务能更快速发挥产品的价值
Service is more important than product, effective service can reduce the product on-line cycle, consulting 
and implementation services can more quickly play the value of the product

客服部 Customer service department 

为客户提供专业的定制方案，满足客户不同需求
Providing professional customised solutions to meet the different needs of customers

工程部 Engineering Department 

坚持创新，以消费者为中心结合全渠道场景触点精准运营，在挑战中与客户共同成长
Insisting on innovation, combining consumer-centred and omni-channel scenario touchpoints with precise 
operation, and growing together with customers in the midst of challenges

运营部 Operation Department 

开发源头工厂，具备高水平的专业团队
Development of source factories with a high level of professional team

采购部 Purchasing Department



ENVIRONMENTAL 
RESPONSIBILITY
环境责任

尊重环境是 JINDUN 公司的首要目标。严格遵守《中华人民共和国海洋环境保护法》  《防治船舶污染海洋环
境管理条例》 《国际防止船舶造成污染公约》（以下简称“MARPOL”）等国内外相关行业法律法规与公约，并
积极采纳行业组织所建议的适用规则及指南标准，持续优化公司环境管理制度。我们将满足健康、安全、环保
的法规要求视为最基本的准则。

Environmental protection is JINDUN's primary goal. We strictly comply with laws, regulations and 
conventions of international, national and industry level, such as the Marine Environment Protection 
Law of the People’s Republic of China, the Regulation on the Prevention and Control of Vessel-induced 
Pollution to the Marine Environment and the International Convention for the Prevention of Pollution 
from Ships (MARPOL), and adopt applicable rules, guidelines and standards recommended by industrial 
organizations to constantly optimize environmental management systems. We regard the fulfilment of 
regulatory requirements for health, safety and environmental protection as the most basic guidelines.

节能降耗 Energy-saving and Emission Reduction
始终坚持打造资源节约型、环境友好型的发展模式。
JINDUN is dedicated to advancing resource-saving and environmentally-friendly development practices. 

绿色低碳 Green and low-carbon
随着低碳、零碳能源技术发展，将在新设备中加大低碳、零碳技术的使用比例。
With the development of low-carbon/zero-carbonfuels, we will increase the proportion of low and zero 
carbon technologies used in new equipment.

生物多样性保护 Biodiversity Conservation
作为全球能源运输的领军者和可持续发展的践行者，我们承诺在业务运营过程中努力减少海洋污染，积极维护
海洋生态，保护生物多样性。
We recognize the importance of biodiversity for protecting marine and global ecosystem. As a leader 
in global energy transportation and sustainable development, we pledge to spare no effort in reducing 
marine pollution in business processes, proactively maintain marine ecology and protect biodiversity.


